

FIDANI CHOCOLATES MENARIK UNTUK ANEKA MAJLIS

ANDA INGIN MENGHADIAHKAN SESUATU YANG ISTIMEWA BUAT INSAN TERSAYANG? ANDA Mencari PEMBERIAN YANG DAPAT MENYAMPAIKAN ISI HATI DAN MENCIPTA HUBUNGAN BERKEKALAN BUAT PARA TETAMU? ALAMI SAAT-SAAAT MANIS BERSAMA SESEORANG YANG TERISTIMEWA DENGAN FIDANI CHOCOLATES.



Fidani Chocolates, nama yang unggul bagi rekaan coklat yang terbaik, dengan ramuan berkualiti yang diimport dari Belgium. Kami menggunakan 100% mentega koko beserta dengan pelbagai rekabentuk artistik yang meningkatkan lagi kehebatan rasanya. Fidani Chocolates membantu menyampaikan penghargaan anda kepada penerima dengan menawarkan produk yang pelbagai dengan rekaan istimewa serta bungkusannya yang menarik. Fidani Chocolates sentiasa mengeluarkan coklat-coklat yang bakal membelai deria rasa ke arah sensasi rasa coklat asli yang bermutu tinggi.

CENDERAHATI PERKAHWINAN

Abadikan nama anda pada kotak cenderahati Fidani Chocolates. Kami menawarkan perkhidmatan terbaik dengan rekabentuk dan cetakan logo istimewa pada bungkusannya dan kepingan coklat khas untuk pasangan pengantin. Anda boleh membuat pilihan daripada jumlah koleksi sehingga 70 jenis manisan sirap coklat yang terdapat di kedai kami.

CENDERAHATI KORPORAT

Pelbagai bungkusannya kontemporari, klasik dan elegan dengan pilihan riben, kad, beg dan perkakasan lain untuk dipadankan. Anda juga boleh mencetak logo syarikat pada pinggan, kotak kayu ataupun kotak kertas tali untuk hasil sentuhan yang sungguh unik.

CENDERAHATI UNTUK MAJLIS-MAJLIS ISTIMEWA

Kami juga mempunyai koleksi istimewa untuk disesuaikan dengan majlis anda.

PELBAGAI PILIHAN YANG MENARIK DAN EKSKLUSIF UNTUK MENEPATI SUASANA MAJLIS.

BERANEKA: Pelbagai pilihan sirap coklat (pralines) dan coklat lembut (truffles) untuk majlis anda.

KASIH SAYANG: Aneka coklat untuk insan teristimewa.

PRALINES & GIANDUJA: Kombinasi kacang badam dan hazel dengan coklat berkrim.

TRUFFLES: Variasi rasa coklat bertekstur lembut yang enak.

KUDAPAN: Campuran kekacang badam, hazel dan macadamia untuk hidangan snek ringan yang berkhasiat.

TANPA GULA: Rasai hidangan yang berlainan dari biasa dengan pilihan coklat tanpa gula.



TENTANG FIDANI CHOCOLATES

Kami menawarkan ukiran coklat buatan tangan terkemuka sambil memperkenalkan tekstur coklat Belgium yang halus, lembut dan berkualiti.

Kini, Fidani Chocolates mempunyai 3 cawangan eksklusif di negara ini iaitu di Lapangan Terbang Antarabangsa Kuala Lumpur (KLIA), Lapangan Terbang Antarabangsa Kota Kinabalu dan World Hotel di Genting Highlands (Lot 16-T2A). Produk kami juga boleh didapati di LS @ F01-03A, Blok E, Plaza Mont Kiara, Jeti dan Lapangan Terbang Langkawi, Terminal LCC, juga Lapangan Terbang Kuching dan Pulau Pinang. Kepada anda yang ingin mengetahui dan melihat sendiri proses pembuatan coklat kami, bolehlah berkunjung ke Kilang Quantum Supplies' Chocolate untuk penerangan percuma.

FIDANI

Tel: 603-5513 8823

Emel: info@fidani.cc

Laman web: www.fidani.cc